

**Avis public**



**PROMULGATION**

**RÈGLEMENT CA29 0039**

AVIS est donné par les présentes que le règlement CA29 0039 a été adopté à la séance ordinaire du conseil d'arrondissement de Pierrefonds-Roxboro tenue le 8 février 2010.

**RÈGLEMENT CA29 0039**

Règlement autorisant l'établissement d'une garderie au 4519, boulevard des Sources, sur le lot 1 389 316 du cadastre du Québec situé sur le territoire de l'arrondissement de Pierrefonds-Roxboro.

Ce présent règlement entre en vigueur le jour de sa publication et peut être consulté au bureau du Secrétaire d'arrondissement durant les heures d'ouverture.

**DONNÉ À MONTRÉAL, ARRONDISSEMENT DE PIERREFONDS-ROXBORO**  
ce douzième jour du mois de février de l'an deux mille dix.

Suzanne Corbeil, avocate  
Directeur du bureau d'arrondissement et  
Secrétaire d'arrondissement

/sr

**Public Notice**



**PROMULGATION**

**BY-LAW CA29 0039**

NOTICE is hereby given that the following by-law was adopted at the regular sitting of the Borough of Pierrefonds-Roxboro council held on February 8, 2010.

**BY-LAW CA29 0039**

By-law authorizing the establishment of a childcare centre at 4519, boulevard des Sources on lot 1 389 316 of the cadastre of Quebec, located on the territory of the borough of Pierrefonds-Roxboro.

This by-law becomes effective on the day of its publication and is available for consultation at the Secretary of the Borough's office during opening hours.

GIVEN AT MONTREAL, BOROUGH OF PIERREFONDS-ROXBORO  
this twelfth day of the month of February of the year two thousand ten.

Suzanne Corbeil, Attorney  
Director of the Borough Office and  
Secretary of the Borough

/sr